
Obecné zastupiteľstvo Závažná Poruba 

 

Zápisnica č. 7/2022 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Závažnej Porube 

konaného dňa 28. októbra 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Overovatelia zápisnice: Ivan Jačala a  Ing. Katarína Poliaková  

 

Program: 1. Vyhodnotenie uznesenia 

     2. Schválenie podmienok verejno – obchodnej súťaže na odpredaj majetku vo  

  vlastníctve  obce 

    3. Správa komisie finančnej, regionálneho rozvoja a správy majetku 

    4. Správa o výsledkoch kontrol hlavnej kontrolórky obce 

    5. Oprávnenia a interpelácie 

    6.  Rôzne 

    7. Oprávnenia a interpelácie 

    8. Záver rokovania 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Pavel Beťko. 

Predložil návrh programu rokovania. Poslanci s navrhnutým programom zasadnutia súhlasili. 

Písaním zápisnice bola poverená Ing. Zuzana Vallušová. 

 

 

K bodu 1 

uznesenie č. 21/2022 splnené 

uznesenie č. 22/2022 splnené 

uznesenie č. 23/2022 splnené 

uznesenie č. 24/2022 splnené 

uznesenie č. 25/2022 splnené 

uznesenie č. 26/2022 splnené 

 

 

K bodu 2 

 Schválenie podmienok verejno – obchodnej súťaže na odpredaj majetku vo 

vlastníctve obce 

Na základe podanej žiadosti o odkúpenie pozemku parcele KNE č. 3765/1 – orná pôda 

o výmere 170m2. zapísaného na LV č. 1749, k.ú. Závažná Poruba. Dáva Obec Závažná Poruba 

návrh na odpredaj tohto nehnuteľného majetku, ktorý je vo vlastníctve obce Závažná Poruba 

Hlasovanie za návrh na uznesenie: 

Za: 6 

Proti: 0  

 



K bodu 3 

Správu komisie finančnej, regionálneho rozvoja a správy majetku predložila Ing. 

Katarína Poliaková 

 

Rok 2022, sa rovnako začal dávkou entuziazmu a vidinou lepších vyhliadok vo všetkých 

oblastiach. Covid bol stabilizovaný a naučili sme sa sním žiť. Prišla však vojna na Ukrajine 

a stabilita sa vytratila opäť- 

Vyhodnotila kampaň Zachráňme zimu pod poludnicou, ktorá bola úspešná. Vďaka 

finančnej zbierke, komunikácie obce, ubytovateľov a lyžiarskeho strediska môžeme zimu 

s ohľadom na zjazdové lyžovanie považovať za naplnený cieľ.  

Na jar sme mali stretnutie so všetkými dotknutými subjektami a vyhodnotenie zimy. 

Chcem poďakovať pánovi Mašlonkovi za jeho prístup. Každý do toho šiel s vierou, že sa zima 

podarí, no nikto nemal záruky, že to tak aj bude. Celé to prinieslo aj negatívny efekt v podobe 

parkovania  na starom ihrisku. Tu by som poďakovala Jankovi Jambrichovi za jeho proaktivitu 

a prečítanie môjho e-mailu pánu Mašlonkovi. A vďaka konštruktívnemu dialógu nastali jasné 

pravidlá týkajúce sa parkovania.  

V lete sme sa stretli za účelom zámeru Bežeckého areálu na Starom ihrisku, Je veľká 

škoda, že to nedosiahlo vyššie obrátky. 

Včelnica musí žiť, musí byť výkladnou skriňou permakultúry, preto navrhujem aby 

včelnica bola spravovaná OZ Epicentrum Závažná Poruba a samozrejme bola zmluvne 

podchytená. 

Celoročne sme však pracovali na marketingových nástrojoch FB a instagram. Z môjho 

pohľadu je web obce nešťastný, neprehľadný a kostrbatý. Cieľom webu je uľahčiť 

informovanosť a prepojenie na organizácie, tu to tak nevnímam. 

Propagácia na úrovni klastra, Visit Liptov, Liptov s deťmi sme uuž súčasťou 

propagácie. Cieľom je zvýšiť propagáciu cez ucelené materiály, rozvíjať základnú 

infraštruktúru služieb v Závažnej Porube. 

Priority na rok 2023 

- Granty na bežecký areál, námestie a priestor pred MŠ, pump track pre deti na 

bicykle, správa včelnica. 

- Komunikácia s partnermi a médiami , propagácia obce 

- úprava územného plánu s cieľom definovania novej výstavby 

- spolupráca komisií – jedine tak sa ciele a plány dostanú medzi ľudí 

 

Richard Macko: Stránka sa za posledné obdobie zlepšila, je už prehľadnejšia. Nemôžeme 

porovnávať stránku a sociálne siete. 

 

RSDr. Dušan Migaľa: Dva roky v karanténe sa odrazilo v komisii, ale i napriek tomu sa 

podarilo spraviť kopec vecí. Všetko čo sa dostane von medzi ľudí pomocou FB a rôznych 

sociálnych sietí je dobré, lebo to pritiahne ľudí do Závažnej Poruby. Aj my sa učíme pracovať 

na našej stránke, a musím podotknúť, že naša stránka, žije, porovnajte si ju s inými obecnými 

stránkami. Ak nekliknem neviem, ak kliknem tak viem, kto nie je na webe ten nežije. 

 

OcZ zobralo predloženú správu na vedomie, ktorá je súčasťou zápisnice. 



K bodu 4 

Správa o výsledkoch kontrol hlavnej kontrolórky obce  

 

Ing. Iveta Jurečková predložila OcZ správu o výsledkoch kontrol hlavnej kontrolórky obce 

Závažná Poruba.  

- kontrolou boli zistené nedostatky a boli vytvorené opatrenia a odporúčania navrhnutých 

na nápravu zistených nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku. 

 

OcZ zobralo predloženú správu na vedomie. 

 

 

K bodu 5 

Oprávnenia a interpelácie  

 

Starosta informoval:  

- PS LUHY predložili projekt na výstavbu bytového domu na ktoré potrebujú záväzné 

stanovisko obce. Tento projekt musí byť v súlade s navrhovaným funkčným využitím 

územia v predmetnej lokalite schválenej územnoplánovacej dokumentácii obce 

Závažná Poruba, čo predložený zámer nespĺňa. Vhodné je zámer riešiť v doplnku č. 2 

územného plánu, ktorý sa v súčasnosti rieši. 

- Elektrická energia  - končí nám zmluva s Magna energia a.s. preto sme oslovili SSE, 

Magna energia a.s. a Encare o cenové ponuky. 

- Námestíčko pred COOP Jednota by malo byť dokončené 15.11.2022 

 

 

K bodu 6 

Rôzne: 

RSDr. Dušan Migaľa: podotkol, že:  

- Treba obnoviť zhromaždenia občanov a vypočuť si ich názory a pripomienky. 

- Reštartovala sa činnosť Seniorky, Poludnice a aj našich futbalistov. 

- Mali sme akciu Jednoty dôchodcov kde sa ich zúčastnilo cca 100 

- Poďakovali sme a obdarovali sme dôchodcov pri príležitosti úcty k starším. 

 

Ing. Zuzana Vallušová predložila žiadosť o vyplatenie náhrady platu starostu za nevyčerpanú 

dovolenku za rok 2022 v rozsahu 20 dní s odôvodnením Starostovi počas výkonu funkcie patrí 

dovolenka na zotavenie v zmysle Zákonníka práce, podľa ktorého sa primerane určuje rozsah 

čerpania dovolenky. Podľa §116 ods. 3 Zákonníka práce,  jediná výnimka kedy možno 

zamestnancovi vyplatiť náhradu mzdy za nevyčerpanú dovolenku je skončenie pracovného 

pomeru. Toto ustanovenie Zákonníka práce sa primerane použije aj pri skončení funkčného 

obdobia starostu  a s použitím ustanovenia §2 ods. 2. zákona č. 253/1994 Z.z. v znení 

neskorších predpisov o tom rozhodne obecné zastupiteľstvo. 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie: 

Za: 6 

Proti: 0  



Richard Macko: V prvom rade by som chcel veľmi pekne poďakovať pánovi starostovi 

Paľkovi Beťkovi, za jeho skvelú prácu a to nielen v tomto volebnom období, ale za celé 

pôsobenie v samospráve. Zanecháva za sebou prekrásnu prosperujúcu obec, vo veľmi dobrej 

finančnej kondícii. Ďalej poďakovanie patrí jeho zástupcovi pánovi Duškovi Migaľovi, ktorý 

prácu zástupcu vždy vykonával plnohodnotne a pána starostu zastupoval na sto percent. Veľké 

poďakovanie patrí aj našej hlavnej kontrolórke Ivke Jurečkovej, ktorá v spolupráci s pánom 

starostom a Evkou Iľanovskou a jej predchodkyňou Ludkou Kráľovou sa stará o to, aby naša 

obec bola ekonomicky a finančne na tom veľmi dobre, čo sa im aj skvelo darí. Poďakovanie 

patrí aj našim dievčatám Aďke Uličnej a Zuzke Vallušovej, ktoré sú stále usmiate a aj v ťažkom 

covidovom období pracovali ako včeličky. Samozrejme nezabúdam ani na pani poslankyne 

a pánov poslancov, ktorým touto cestou ďakujem za plodnú spoluprácu, vďaka ktorej sme 

spoločnými silami za toto volebné obdobie urobili kopec dobrej práce. 

Ešte raz Vám všetkým veľmi pekne ďakujem 

 

 

 

Na záver: 

Starosta všetkým poďakoval za prácu vo volebnom období 2018 – 2022. Aj zásluhou zástupcu 

starostu a poslankýň a poslancov sa podarilo veľa dobrých investícií a veľa spoločenských, 

kultúrnych a športových podujatí. Obec je v dobrej finančnej kondícii za čo treba poďakovať 

zamestnancom a zamestnankyniam obce. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala Ing. Zuzana Vallušová 

Závažná Poruba 08.11.2022  

 

                     Ing. Pavel Beťko 

            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Katarína Poliaková........................................................... 

 

      Ivan Jačala.............................................................................. 


